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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

17. 12, 107il

Wtocfawek, t7 .12.2O2Ar

Pon

dr Marek Wojtkawski

Prezydent Miasto Wloclswek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wfocfawka zwracam siq z pro3ba o wybudowanie przej(cia

dla pieszych na ulicy Reymonta w okolicy skrzy2owania z ulicq PCK.

Znajduje siq tam wej$cie do Parku t"okietka i bardzo du2o mieszkan przechodzi przez

jezdniq w miejscu nieoznakowanym do Parku, co jest bardzo niebezpieczne.

Z powaianiem
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